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Møde: SB-møde
Dato: 09.10.2024
Tidsrum: 17.00 - 19.00

Mødedeltagere: Vicki, Nina, Hanne, Olga, Cathrine, Anna
Ledelsesrepræsentanter: Jakob, Astrid, Simon og Gitte
Medarbejderrepræsentanter: Gitte, Lotte
Elevrepræsentant:

Mødeleder:
Referent: Gitte
Sted: Personalerummet
Fraværende: Barbara, Annemette, Christina

Tid: Emne Beskrivelse (mål, data, proces og forberedelse) Tovholder Referat/Beslutningsreferat

Fast
punkt

Video referat Hvem skal lave video referat af mødet?
Drejebog udfyldes undervejs i mødet.

Der udarbejdes ikke video referat i dag. Vi afventer
Drejebog.

Fast
punkt

Opfølgning på
tidligere aftaler -

Fast
punkt

Info – små
informationer

Formanden: Ung i Lindved. Der er lavet en plakat som
er delt på de sociale medier og som skal deles ud i
4-9 klasse. Håber de har mange spændende ideer.

Ledelsen:
Ansættelser
Skolemøde - Skoleudviklingssamtale
Elevtal - stigende
Optag af elever til kommende 0. klasse

Plakat skal deles ud til de unge mennesker. Afventer
printning, deles ud efter efterårsferien.
Plakat kan ses på facebook - Lindved Gruppen.
Forslag om at opslaget også deles i Uldum gruppen -
Vicki sørger for dette.

Dialogmøde for skolebestyrelser er afholdt. Et tema på
mødet har været kommunikation Det forventes at der
kommer noget fra centralt hold, som der skal arbejdes
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Elevrådet:

videre med i SB.

Der er startet ny lærer d. 1/10, det har været en god
opstart og hun er startet godt op.
Der er ansat en ny lærer som primært skal undervise i
H/D og matematik på 3. årgang.
Ny lærer har opstart d. 1/11.

Der er skoleudviklingssamtale torsdag i denne uge. Der
kommer et referat efterfølgende på skolens
hjemmeside. Sammen med forvaltningen gennemgås
skolens liv og udviklingspunkter. Ligeledes kigges der ind
i faglige data.
JP vil lave en kort gennemgang af samtalen på
kommende SB møde.

Elevtallet på Lindved Skole er stigende. Positivt.

Optag af elever til kommende 0.klasse. Vi har fået lov til
at få åbent indtag i forbindelse med 0.klasse også
selvom det betyder, at det kan udløse en ekstra klasse.

Elevrådsrepræsentant er på lejrskole.
Elevrådet har, i samarbejde med andre elevråd, været
med til at planlægge en mini fodboldturnering, for
skoler i vores nærområde.
Elevrådet er blevet involveret i madbestilling og
madudlevering.
Elevrådet har arbejdet med organisering og struktur i
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forbindelse med afvikling af elevrådsmøder.
Der er fortsat dialog om, hvem der deltager som
elevrådsrepræsentant i SB møderne.
Fremadrettet vil der i elevrådet være fokus på trivsel i
udskolingen, konkurrencer i skoletiden og
undervisningsmiljø. Elevrådet har fået tildelt et budget,
som de kan bruge til at understøtte valgte aktiviteter.

1 SFO - Mål og
indholdsbeskrivelse
r

Lindved sfo mål og indholdsbeskrivelser SFO.pdf

Der er lavet en opdateret version, som kan findes i SB
mappen eller via dette link:.

Lindved sfo mål og indholdsbeskrivelser.docx

Uge 43: Fællesskaber i SFO
Uge 49: Overgange SFO til skole til SFO til fritidsaktiviteter
Uge: 3: Børneinddragelse (børnenes
initiativer/leg/udvikling )
Uge 9: Den voksenstyrende aktivitet.
Uge 11: Legens vigtighed. Rum for lege

AS/SL “Lindved SFO - Mål og indholdsbeskrivelser” skal ud på
hjemmesiden efter godkendelse i SB. Skal tilrettes og
evalueres hvert år.
I år er der fokus på "Fællesskaber" i SFO'ens arbejde.

Der kigges løbende ind i “Lindved SFO Mål og
indholdsbeskrivelse” i årets løb. Der vil løbende være
evaluering og tilretning. Forandringer noteres løbende.

Input fra SB til at kigge nærmere på intro til skrivelsen
og opbygningen. AS kigger på det og tilretter dette i
“Lindved SFO - Mål og indholdsbeskrivelser” .

På denne baggrund godkender SB indholdsbeskrivelsen.

2 Budgetopfølgning Gennemgang af skolens økonomi efter besparelser og
efterregulering 5.9.2024

Lindved Skoles har indhentet en stor del af skolens
underskud. Dette skyldes blandt andet, at der er blevet
indskrevet flere elever og at der er flere børn i
klasserne. Det er meget positivt. Målet er, at skolen kan
få et overskud, som kan bruges på ekstra pædagogiske

Side 3 af 6

https://docs.google.com/document/d/16bi5D2-HkDl7riZvoT207xM8s0yC4pX4/edit?usp=drive_link&ouid=100218529798756324218&rtpof=true&sd=true
mailto:lindvedskole@hedensted.dk


Sognegårdsvej 1, 7100 Vejle // lindvedskole@hedensted.dk // tlf: 79 74 17 20

indsatser. Overskud er børnenes penge og de skal
bruges på børnene.
Skolens SFO har et underskud, dette skyldes primært, at
der har været en nedjustering af elevtallet.
Normeringen i morgen SFO har også kostet noget
ekstra. Der er taget initiativer til at nedbringe
underskud i SFO.

3 Skolehjem samtaler
- udvikling af dette
Herunder også
udvikling af
kommunikationsstr
ategier internt og
eksternt.

Info om hvor vi er i processen.

Det overordnede mål for skole-hjem samarbejdet er at
have et fælles grundlag for samarbejdet om klassernes og
de enkelte elevers personlige, sociale og faglige udvikling

Det overordnede mål for et forældremøde er at have et
fælles udgangspunkt for samarbejde omkring klassens
sociale og faglige udvikling.

Det overordnede mål for en skole-hjem samtale er at have
et fælles udgangspunkt for samarbejde omkring barnets
personlige, sociale og faglige udvikling.

Der har været afholdt temamøde for medarbejderne,
hvor fokus har været på hvordan vi afholder
forældremøder og skole-hjem samtaler. Skolens
pædagogiske udvalg arbejder videre med dette fokus.

Ledelsen er i gang med at lave en
kommunikationsstrategi for skolen, som skal skabe
mere ensartet kommunikation uanset hvilken årgang
ens barn går på. Der modtages sparring fra
forvaltningen til dette arbejde.

På SB i slutningen af året præsenteres
kommunikationsstrategien yderligere.

4
Princip for
skolehjem
samarbejdet
Revideres/laves ny?

2015 princip skole hjem samarbejdet

Der laves en fælles brainstorm og på denne baggrund
nedsættes der en gruppe, som arbejder videre med at
opdatere princippet.

Hvad er der brug for som forældre i forbindelse med
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skole-hjem samarbejdet?
Det er rart at der står helt konkrete ting, som antal af
forældremøder og skole-hjem samtaler. At det forventes
at forældrene deltager og prioriterer disse
møder/samtaler.
Kommunikation mlm. skole og hjem om barns trivsel
eller episoder i skoletid/hjemme. Løbende
kommunikation.
To-vejs kommunikation - åben kommunikation i forhold
til trivsel og faglighed.
Tydeligt hvornår medarbejdere kan kontaktes. Hvem
kontaktes hvornår, herunder svarfrist. En realistisk
svarfrist er indenfor 2 dage.
Der kigges ind i en forsimplet måde at kommunikere
omkring det enkelte barn mlm. skole og hjem.
Det skal være beskrevet, at der en forventning om at
forældre bliver løbende orienteret, og får den
nødvendige information omkring deres barn.
Udgangspunktet er, at der er tillid til, at alle gør det
bedste, de kan. Gensidig tillid. Grundlæggende tillid til
at vi vil hinanden det bedste.
At vi er nysgerrige på hinanden og hinandens
perspektiver.
Skole er noget, som vi er fælles om.

Der er udarbejdet en folder i SB regi omkring
forventninger til forældre. Der kan hentes inspiration i
denne folder til revidering af princippet.
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Ledelsen laver et udkast, på baggrund af dette mødes
drøftelser. Princippet tages op på kommende SB møde,
sendes rundt inden mødet til kommentering.

Fast
punkt

Principper Alle

Fast
punkt

Punkter til næste
møde

Alle

Fast
punkt

Evt Alle Der er igangsat et arbejde med at få indsamlet penge til
udbedring af multibanen. Der er indhentet tilbud på
forskellige løsninger. Der er igangsat en undersøgelse af
hvorvidt der er mulighed for at få dækket en udbedring
på garanti.

Arbejdsdag d. 3. november
Der er indhentet ønsker til udbedring af opgaver inde på
skolen. Skolen sender en prioriteret liste til
arbejdsgruppen. Der sendes besked ud igen omkring
afholdelse af arbejdsdagen på AULA - Bente står for
dette.

Gerne et punkt på dagsordenen, om hvordan vi støtter
ordblinde elever på skolen. Vejledere skal deltage under
dette punkt.

Der er motionsdag lige om lidt. Det glæder vi os meget
til🙂
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